
 

 

Sions Sogns Menighedsråd  

Østerbrogade 192 

2100 København Ø 
 

Side 1 af 2 

      10. januar 2024 
Menighedsrådsmøde  
 
Onsdag den 10. januar 2024 kl. 17. 
 
Sions Kirke 
 
Afbud fra Eva Bejder. 
 
Referat 
 
1.  Godkendelse af dagsordenen  
 Dagsordenen godkendt. 
 
2. Meddelelser 
2.1  Formanden. 
2.2 Modtaget post: 
 Indberetning af fraværsstatistik for 2023. KAM tager sig af det. 
 Opkrævning af grundskyld for præsteboligerne. Kr. 50.530,80 
 Kommunalt ejendomsbidrag for kirke og boliger. Kr. 16.914,08 
 Affaldsgebyr 2024 fra KK. 
 Nye foreløbige ejendomsvurderinger modtaget. 

Tilbud om kurser fra Folkekirkens arbejdsmiljørådgivning. I København er det den 
5. september. 

2.3 Øvrige meddelelser: Intet 
  
3. Kirkeværgen og bygningssagkyndig 
3.1 Tilstandsvurderinger kirke og boliger. Vi har modtaget tre tilstandsvurderinger for 
             hhv. kirken og de to præsteboliger. Hans og Per gennemgår sammen med Ulrik 
             og vender derefter tilbage til rådet. 
3.2 HH rådgivningsforslag til ombygninger i kirken. Hans foreslår, at rådet mødes og 
 taler forslaget igennem og finder ud af, om det er det, vi går videre med. Henrik: Vi 
 som personale vil meget gerne have lov til at komme med input. Hans indkalder til  
 møde i starten af marts. 
3.3 Øvrige arbejder. Garagen i Svanevænget er færdig, og køkkenet i Soldalen er 
 næsten færdigt. 
3.4 Kirkeværgeorientering. Per: Det kører med saltningen. 
 Mette Kathrine. Hvordan går det med sænkningen af alteret? Hans: Vi venter på 
 svar fra Nationalmuseet. 
 
4. Kontaktperson    
4.1 Orientering: 
 Karen Anna: Efter sidste rådsmøde opstod en utryghed i personalegruppen. Der 
 er afholdt møde med personalet, og der arbejdes videre med ’Det gode samvirke’.  
 Karen Anna rundsender ’Samvirke i Menighedsrådet’. 
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 Korsanger Anna har fået anden stilling pr. 1-2-24. 
 

5. Kasserer 
5.1 Orientering: 
 Holger gennemgik oversigten Q4 2023. 
 Vi undersøger muligheden for et billigere abonnement på overfaldsalarmerne. 
 Holger foreslår en tilbageholdenhed med at bruge penge i starten af året. 
 Anne Kathrine foreslår, at vi inden næste budgetlægning sætter os sammen og  
 beslutter, hvad vi vil. 
 Vi afholder et visionsmøde i foråret. Mette Kathrine udsender en Doodle. 
 
6. Valgbestyrelsen 
6.1 Orientering: 
 Knud: Der er fastlagt to datoer for orientering og valg til menighedsrådet – 
 d.14. maj og valgforsamling d. 17. september. Vi har endnu ikke fået fristen for 
 indlevering af lister. 
 Inden 15. januar indberetter Hans til provstiet størrelsen på honorarer til rådsmed- 
 lemmer. 
 
7. Nyt fra personale 
 Henrik: Vi er glade for personalemøderne med Karen Anna. 
 Anne Kathrine: Det har været spændende at have studieorlov. 
 Mette Kathrine: Vi havde en fin december, hvor alt var godt. Jeg får en præste- 
 praktikant i ugerne 9,10,19, 20 og 21. Hun vil gerne tale med nogle rådsmed- 
 lemmer og personale. 
 Vi havde De ni læsninger med tak til Knud for glögg. 
 Henrik: Dejligt, at vi havde planlagt december måned godt. 
 Anne Kathrine: Idet Bededag er nedlagt, bliver der konfirmationer i Pinsen 2025. 
 
8. Eventuelt 
 Intet. 
 
Mødet slut kl. 18.20. 
 
Næste møde er 20. marts 2024, dagsordenpunkter bedes venligst afleveret senest 10.  
marts 2024.  
 
 
 
 
 
 


